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Abstract (en)
[origin: WO2018146508A1] The invention relates to an air-guiding component (1) for a pipe system, in particular for a pipe system for gaseous media
preferably used in an aspirating fire detection and/or air-monitoring system. The air-guiding component (1) comprises a housing (7) having a gas inlet
(12a) and a gas outlet (12b), wherein the gas inlet (12a) and the gas outlet (12b) are fluidically connected or connectable to the pipe system in order
to form a flow path from the gas inlet (12a) to the gas outlet (12b) in the interior of the housing. A connection region with a port (6) is also provided
for fluidically connecting, as needed or optionally, the housing interior to a maintenance/cleaning device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Luftleitbauteil (1) für ein Rohrsystem, insbesondere für ein vorzugsweise bei einem aspirativen Branderkennungs- und/
oder Luftüberwachungssystem zum Einsatz kommendes Rohrsystem für gasförmige Medien. Das Luftleitbauteil (1) weist ein Gehäuse (7) mit einem
Gaseinlass (12a) und einem Gasauslass (12b) auf, wobei der Gaseinlass (12a) und der Gasauslass (12b) strömungsmäßig mit dem Rohrsystem
verbunden oder verbindbar sind zum Ausbilden eines von dem Gaseinlass (12a) zu dem Gasauslass (12b) verlaufenden Strömungsweges im
Gehäuseinneren. Ferner ist ein Verbindungsbereich mit einem Anschluss (6) vorgesehen zum bedarfs- oder wahlweisen strömungsmäßigen
Verbinden des Gehäuseinneren mit einer Wartungs-/Reinigungsvorrichtung.
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